
 

 

 
Referat fra bestyrelsesmøde i Waingunga Stammen 09. januar 2025 
 
 
Afbud: Jens Ole, Ditte  

 

# Emne Beskrivelse 

1 Godkendelse af 
dagsorden 

Punkt 7 og 8 tilføjet. 

2 Regnskab 2024 + 
Budget 2025 

Kasserer gjorde status over 2024-økonomien. 
I udgangspunkt et underskud på knap 60.000 kr., men 
der afventes et aktivitetstilskud på ca. 35.000 og der er 
brugt 55.000 kroner på varmepumper, hvoraf vi får 72 
pct. refunderet. Herudover er indtjening fra 
Spildlopmagerne ikke opdateret. Så underskuddet kan 
meget vel blive et overskud. 
Det ser generelt fint ud i betragtning af nedgangen i 
antallet af medlemmer. Der er 178, hvoraf de 157 er 
under 18 år. Herudover har Trop og Klan haft 
udlandstur i 2024.  

Budget 2025  
Det er en overvejelse af budgettere (ca. 40-50.000 kr.) 
med udskiftning af låsesystem fra nøgler til briksystem.  
Der er opmærksomhed på Spejdernes Lejr 2026. Der 
er godt med hensatte midler, og der burde også være 
midler til nyt låsesystem i 2025. 
Der er også opmærksomhed på fondsansøgninger til 
nye telte til fx junior. 

3 Ny Alkoholpolitik Ikke godkendt. 
Der skal tilføjes en formulering til afsnittet “På ture kan 
der ... når spejderne er lagt i seng.”  
Det kan fx være:  
Det ligger i værdisættet bag alkoholpolitikken, at der 
selvfølgelig altid vil altid være leder(e), der slet ikke 
har drukket alkohol. (Begrundelsen for formuleringen 
skal ses som tryghedsskabende og for at varetage 
gruppens omdømme.) 
Martin arbejder videre med formulering, og den 
kommer på dagsorden igen til næste 
bestyrelsesmøde.  
 

4 Ny Udviklingsplan Godkendt af bestyrelsen. 
Der er tilføjet et afsnit om rekruttering. 
Udviklingsplanen blev drøftet med ledergruppen i 
december. Ambitionen kan være, at vi når i mål inden 
2029. 
Mathias sørger for at få planen i en layoutet udgave. 



 

 

 

5 Grupperådsmøde 
onsdag den 19/2 

Hvor mange opstiller:  
På valg: 
Mathias (fmd. - genopstiller) 
Steen (genopstiller ikke – Martin opstiller istedet) 
Ida er udtrådt af bestyrelsen (forældrerep. - 
genopstiller ikke)  
Lene (genopstiller som suppleant) 
Benny Høgh Knudsen (revisor – genopstiller) 
 
Kandidater 
Der mangler en forældrerep.  
 
Forplejning 
Der bestilles mad udefra. Evt. pålægskagemand. Jens 
Ole / Lene bestiller.   
 
Hvem gør hvad  
Ulrich har sagt ja til at være dirigent.  
Helle bidrager gerne som referent. 
Mathias laver dagsorden og sender invitation ud. 
 
Ekstra punkter til dagsorden – udsendes  ca 28/1: 

- Indeksregulering af kontingent (I 2023 var der 
en stigning på 50 kr. Pr. halvår og 25 kr. for 
Familiespejd. Indeksregulering sker fra andet 
halvår 2025.) 

- Udviklingsplan (layoutet) skal godkendes. 
- Steen snakker med Regitze om troppen vil lave 

aktiviteter for de yngre spejdere. Tænkedag??? 
 

6 Medlemsudvikling Opdaterede tal herunder.  
Hvad sætter vi gang i nu?  
Steen sætter hurtigst muligt gang i udvalget, der skal 
sætte gang i medlemsudviklingen. 
Der har været pænt mange, der viste interesse ved 
julearrangementet på Hjultorvet. Der var positiv 
feedback fra ”Vi er Viborg” og de børn og forældre, der 
kom forbi. Arrangementet evalueres på næste 
ledermøde. 
Hvad sker der på ”Ny i Viborg dag” Kan gruppen gøre 
noget der?  
Kan gruppen blive mere synlige omkring Poulholm? 

7 Fildelingssystem  Der arbejdes fortsat med dette. 
Udskudt til næste møde 
 



 

 

8 Gårdværtsboligen  Elektriker har udbedret – og det er lavet som støtte til 
Waingunga. 

9 Nyt fra GL Intet nyt. 

10 Nyt fra Formand Intet nyt. 

11 Evt. Gruppen har fået nyt Mobilepaynummer. Husk at 
informere ledere, der sælger kopper, bøger og 
tørklæder.  

 
 
 
 

 


